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Haveforeningen Troelstrup
Bestyrelsesmøde torsdag d. 16. juni 2022 kl. 19:00
Sted: Hos Bo i have nr. 19
Tilstede: Bo Pedersen, Hans Werner Keller, Eva Jensen, Anette Kirstejn Kristensen
Fraværende: Claus Bennet
Referent: Bo Pedersen

Dagsorden:
1.Godkendelse af dagsorden.

 Dagsordenen blev godkendt dog med tilføjelse af nyt pkt.2. godkendelse af referat fra sidste møde...

2. Godkendelse af referat fra sidste møde.
 Referatet fra den 19. maj 2022 blev godkendt uden bemærkning. Referatet er lagt ud på 

hjemmesiden.

3. Information fra formanden
 Have 50 er solgt.

4. Information fra næstformanden
 Der er kommet henvendelser fra Kredsen vedr. rådgiverforsikring som de enkelte haveforeninger 

skal tegne med begrundelse i erstatningsansvar i forbindelsen med f.eks. vurderings- og ankesager.. 
Bestyrelsen har stillet spørgsmål til, hvorfor når det ikke er foreningen med Kredsen som foretager 
vurderinger og ankesager.  Det er endvidere forbundet (jura) som rådgiver medlemmer og 
foreninger.  Vi afventer svar fra Kredsen på spørgsmål før der evt. tegnes forsikring.

 Der er 3 haver som ønskes solgt. Bestyrelsen har opmålt disse og sendt tegninger til Kredsen. 
Kredsen foretager vurderinger af huse og haver i løbet af de kommende dage.

5. Information fra kasserer
 Status på foreningens økonomi blev givet: Der er pt. 201 t.kr. på kontoen.   Jordleje til forbundet er 

betalt for 2022’s vedkommende. Der mangler at blive betalt 11 t.kr. til Kredsen (½ årligt 
kontingent), gebyr retur til deltagere på havedag udgør ca. 7 t.kr. og der er reserveret 50 t.kr. til 
samletank ved ”fælleshuset” som blev besluttet på generalforsamlingen. Der skal købes en 
nøgleboks til containeren, stolper til nyt skilt ved indgangen og skal der være en sensommerfest i 
forbindelse med næste havedag så er der også midler til dette.
Alt i alt har foreningen en sund økonomi, og uden unødig indestående kapital.

5. Information fra øvrige bestyrelsesmedlemmer.
 Indkørslen. Det er umiddelbart et skuffende resultat.  Vi skal lige høre om hvad aftale der egentlig 

var omkring etablering af p-arealet og, hvor stort det skulle være m.v.
 Evaluering af havedagen den 28. maj: Vi nåede ikke alle opgaver der var på to-do listen, men det 

skyldes bl.a. et ”ringe fremmøde” Der var 9 haver inkl. bestyrelsen. Det var en god og hyggelig dag 
og der blev knoklet fra alle deltagers side.

6. Henvendelser fra medlemmer
 Bestyrelsen blev enige om at lave et opslag på foreningens facebook side, inden vi holder møder. 

Medlemmer opfordres til at komme med emner som de ønsker behandlet på mødet.  Henvendelser 
skal være på skrift og sendes til foreningens e-mail. Bestyrelsen vil ikke behandle anonyme 
henvendelser. Alle henvendelser vil blive behandlet med diskretion.

 Der har været en mundtlig henvendelse vedr. højde på hegn og hæk. Vedkommende blev bedt om at 
sende spørgsmål på mail. Der vil blive svaret at højde på hæk og hegns er ens for alle uanset 
vindretninger.  Dette gælder dog ikke for de få haver som har en dispensation på højde.
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7. Punkter til drøftelse
 Der er kommet spørgsmål fra Kredsen vedr. bestyrelsens håndtering af et par sager i foreningen. 

Bestyrelsen har drøftet sagen og der er udarbejdet et svar til kredsen. Hele bestyrelse er enige i svaret 
og formulering mv.  Det er et lukket punkt og der kommer ikke flere detaljer.

 Havevandring: Der er ønske om en havevandring ligesom sidste år. Der er en del ”skidt” haver som 
bør få en henvendelse fra bestyrelsen om at få sat skik på haven og det samme mht. klip af hæk m.m.  
Bestyrelsen finder en dato og giver en meddelelse herom på facebook.

 Havepræmiering: Der foreligger pt. ingen dato for dette. Dato bliver meldt på facebook gruppen så 
alle kan være til stede og fejre vinderen mm.

 Bestyrelsen snakkede om hvorvidt vejene skal ”høvles” eller ej. Der er pt. ikke enighed om dette og 
punktet tages op igen på et senere møde.

8. Eventuelt.
 Anette ønsker at der etableres en pergola som kan overdækkes, i forlængelse af containeren på fælles 

arealet. Bestyrelsen blev enige om at der skal sendes et konkret forslag på skrift og med tegninger jf. 
vejledning om byggesag mv. Så kan forslaget bedre vurderes og samtidig økonomien ved byggeriet. 
Det vil blive behandlet som en byggesag

 Hans spurgte til de stolper/rafter  som skal bruges til det nye skilt som er fremstillet til 
hovedindgangen. Bo vil købe stolperne og herefter må bestyrelsen finde ud af at få det sat op. Evt. 
ved næste havedag.

Næste møde
 Torsdag 14. juli 2022   kl. 19.00 hos Eva i have nr.  7.

Bo Pedersen 
Næstforperson HF Troelstrup.


